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Mødedato:   

Tirsdag den 9. februar 

Mødested: 

Staarup Haandbryg 

Stårupgårdvej 1, 7840 Højslev 

Klokken 17 

Deltagere:  

Bestyrelsesmedlemmer: 

Lone Frandsen 

Karsten Villadsen 

Anne Berggreen Federer 

Henrik Gaarde Nørgaard 

Mogens Møller Nielsen 

Christian Andersen 

Solveig Klith Forum 

Erik Ringgaard 

Gudrun Bjerregaard 

Anette Torp 

Olav Nørgaard 

Suppleanter: 

Pia Dohn 

Martin Ditlevsen 

Bente Østergaard 

Koordinator: 

Helle Bjerg Hellesøe 

 

 

Afbud/ikke til stede:  

Janne Fruergaard Keyes 

Keld Lund 

Anders Bertel 
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Punkt 

 

Emne 

 

Beslutning 

1 

 
Velkomst ved formanden Varm velkomst til alle fremmødte og særlig 

velkommen til Bente Østergaard (Suppleant 

Skive-kommune), der er med for første gang. 

Præsentation ved John Smith af Staarup 

Haandbryg, der er blevet etableret og udvidet 

via LAG midler. Rundvisning i forbindelse 

med spisepause 

 

2 Godkendelse af dagsorden Dagsordenen godkendes uden kommentarer 

 

3 Godkendelse af referat fra sidste møde 

og underskrift herpå.  

Manglende underskrifter på tidligere 

referater. 

Referat fra ekstra ordinært bestyrelsesmøde 

underskrives. 

Referat fra sidste ordinære bestyrelsesmøde 

underskrives ved næste møde, da sekretæren 

ikke har den med ved dette møde 

 

4 Nyt fra formanden 

 Nyt fra ministeriet 

 Nyt fra koordinationsudvalg 

omkring beskæring på 30% 

 Siden sidst: 

Initiativgruppen for nedlæggelse 

af LAG Skive – Viborg 

 Fremtidigt samarbejde 

 pressen 

 

 

Formand fremlægger de sidste meldinger fra 

ministeriet – herunder orienterer omkring 

muligheden for deling og beskæring af LAG 

midler i 2017 med 30%. 

Formanden fremlægger forløbet i sagen 

omkring mulig deling af LAG Skive-Viborg, 

og slår fast at sagen nu ligger hos 

Erhvervsministeriet, der skal afgøre, hvorvidt 

der skal indkaldes til ekstraordinær 

generalforsamling. Bestyrelsen er enige om, 

at uanset udfaldet skal det gode samarbejde 

fortsætte, og indtil afgørelsen falder 

fortsætter arbejder sin hidtil.  
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Formanden referer kort til den meget 

presseomtale, der har været af LAG i den 

seneste tid i Skive folkeblad, og fastslår at 

uanset hvad, så har flere fået kendskab til 

LAG og muligheden for at søge midler 

herigennem. 

 

5 Nyt fra koordinator Koordinator Helle Bjerg Hellesøe beretter og 

kort nyt fra koordinatorstolen, hvor tiden 

siden sidst hovedsageligt har været brugt til 

nye ansøgere. Der har også været et enkelt 

koordinatormøde i gruppevest, hvor fokus 

var på manglende udbetalinger, Promis m.m. 

 

6 Gennemgang af ansøgninger med 

efterfølgende bevillinger  

Ved gennemgangen af ansøgningerne i 

denne runde var der ingen, der var uvildige 

og alle var således med til afgørelserne. 

 

ERHVERVSPROJEKTER 

2016 001 E1 Pro-Vins ansøgt beløb 57.000 

Alle enige. Tildelt beløb 57.000,- 

 

2016 004 E2 I en Liga for sig – ansøgt 

beløb 155.000 

Alle enige. Tildelt beløb 155.000 

 

2016 005 E3 Etablering af Mountainbike 

tilbud, ansøgt beløb 100.000 

Ikke flere midler til uddeling 

 

2016 006 E4 Turistsejlads ansøgt beløb 

155.500 

Alle enige. Betinget tildelt beløb 155.500 

(vidnesbyrd på at båden kan passagersejllads 

godkendes på Limfjorden)(svar senest 

august) 
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2016 007 E5 Tjele Gods ansøgt beløb 

750.000 

Afslået – størrelsen uden for vor ”liga” 

 

2016 010 E6 Durup Idræts og svømmehal 
ansøgt beløb 423.250 

Alle enige. Tildelt beløb 250.000 (med 

betingelse af at medfinansiering kan skaffes 

senest ultimo august) 

 

2016 011 E7 Levende Limfjordshavne 
ansøgt beløb 93.333 

Afslag. Manglende forankring i/med 

aktørerne langs ruten. Overordnet en god ide. 

Åben for en ny ansøgning 

. 

2016 012 E8 Spøttrup Krobutik ansøgt 

beløb 102.400 

Alle enige. Tildelt beløb 102.400 

 

2016 012 E9 Udvikling af patentprodukt 
ansøgt beløb 214.875 

Afslag. Alle enige. Udsigten til 

arbejdspladser er ikke umiddelbart synlig. 

Vend tilbage, når projektet er så langt. 

 

BEDRE RAMMEVILKÅR 

2016 002 BR1 Nyt og større køkken ansøgt 

beløb 57.500 

Alle enige. Tildelt beløb 57.500 

 

2016 003 BR2 Multibane ansøgt beløb 

150.000 

Afslag. Der er ingen penge til uddeling. Der 

kan søges igen. 

 

2016 008 BR3 Renovation af 

forsamlingshus ansøgt beløb 50.000 
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____________________    _______________________    ________________________ 
Lone Frandsen  formand                    Erik Ringgaard      Gudrun Bjerregaard   

 

 

_______________________________    ____________________________________   ______________________________________ 

Henrik Gaarde   Karsten Villadsen         Anne Berggreen Federer 

 

 

_______________________________    ____________________________________   ______________________________________ 

Solveig Klith                                Christian Andersen         Olav Nørgaard   

 

 

_______________________________    ____________________________________    

Mogens Møller Nielsen               Anette Torp 

Alle enige. Tildelt beløb 50.000 

 

2016 009 BR4 Thorum Byskov ansøgt 

beløb 235.000 

Alle enige. Tildelt beløb 100.000 

 

I alt uddelt 926.000 kr. 

 

7 Økonomisk status driftsmidler 

Henrik G. Nørgaard 

Henrik G. Nørgaard fremlægger regnskabet. 

Bestyrelsen beder kasseren og formand 

undersøge nødvendigheden af dobbelt 

godkendelsen af faktura sker over banken, 

hvor Kasseren opretter fakturaer og 

formanden godkender dem. 

8 Fastsættelse af næste møde 10. marts bestyrelsesmøde i Thorum med 

Generalforsamling på dagsordenen 

 

07. april Generalforsamling i Stoholm 

 

3. maj bestyrelsesmøde med næste 

ansøgningsrunde 

9 Eventuelt Anette Torp fortæller at det er vedtaget i 

Skive kommune, at det er nu muligt at søge 

om mellemfinansiering via Landsbypuljen 


